

**ANNEX A**

UNCLASSIFIED

SANS CLASSIFICATION

Chief of the Defence Staff



Chef d'état-major de la Défense

National Defence  
Headquarters  
Ottawa, Ontario  
K1A 0K2

Quartier général de  
la Défense nationale  
Ottawa (Ontario)  
K1A 0K2

Exhibit/ Pièce:	DDF-11
Court Clerk-Reporter/ Sténographe-greffier	DC
Date:	28/06/19

**ORDER**

**ORDRE**

**DESIGNATION OF COMMANDING OFFICERS WITH RESPECT TO OFFICERS AND NON-COMMISSIONED MEMBERS ON THE STRENGTH OF THE OFFICE OF THE CHIEF MILITARY JUDGE DEPT ID 3763**

**DESIGNATION DE COMMANDANTS A L'EGARD DES OFFICIERS ET DES MILITAIRES DU RANG QUI FIGURENT A L'EFFECTIF DU CABINET DU JUGE MILITAIRE EN CHEF ID DU SERVICE 3763**

1. I, J.H. Vance, Chief of the Defence Staff, pursuant to subsection 18(1) of the *National Defence Act* and for the purposes of the definition of "commanding officer" contained in article 1.02 of the *Queen's Regulations and Orders for the Canadian Forces*, hereby :

1. Je, soussigné, J.H. Vance, chef d'état-major de la défense, en vertu du paragraphe 18(1) de la *Loi sur la défense nationale* et pour l'application de la définition de « commandant » de l'article 1.02 des *Ordonnances et règlements royaux applicables aux Forces canadiennes* :

- a. revoke the previous designation order of 19 January 2018 with respect to this unit;
- b. designate the officer who is, from time to time, appointed to the position of Deputy Vice Chief of Defence Staff (DVCDS) and who holds a rank not below Major-General/Rear- Admiral, to exercise the powers and jurisdiction of a commanding officer with respect to any disciplinary matter involving a military judge on the strength of the Office of the Chief Military Judge;
- c. designate the officer who is, from time to time, appointed to the position of Commandant of the

- a. abroge l'ordre précédente du 19 janvier 2018 à l'égard de cette unité ;
- b. désigne l'officier qui est nommé de temps à autre au poste de vice-chef d'état-major adjoint de la défense (VCEMAD) et détenant au moins le grade de major général/contre-amiral, d'exercer les pouvoirs et compétences d'un commandant en ce qui concerne toute affaire disciplinaire à l'égard d'un juge militaire qui figure à l'effectif du Cabinet du juge militaire en chef ;
- c. désigne l'officier qui est nommé de temps à autre au poste de commandant de base des Forces canadiennes



National Défense  
Defence nationale

UNCLASSIFIED

Canada

SANS CLASSIFICATION

UNCLASSIFIED

SANS CLASSIFICATION

Canadian Forces Base (Ottawa Gatineau) and who holds a rank not below Colonel/Captain (N), to exercise the powers and jurisdiction of a commanding officer with respect to any disciplinary matter involving an officer, other than a military judge, or a non-commissioned member, on the strength of the Office of the Chief Military Judge.

(Ottawa Gatineau) et détenant au moins le grade de colonel/ capitaine de vaisseau, d'exercer les pouvoirs et compétences d'un commandant en ce qui concerne toute affaire disciplinaire à l'égard d'un officier, autre qu'un juge militaire, ou d'un militaire du rang, qui figure à l'effectif du Cabinet du juge militaire en chef.

2. The next superior officer in matters of discipline to whom DVCDS is responsible, when acting as a commanding officer referred to in paragraph (b) shall be the Vice Chief of the Defence Staff (VCDS); and

2. En matière de discipline, l'officier immédiatement supérieur, dont le VCEMAD est responsable lorsqu'il agit en tant que commandant visé à l'alinéa (b), est le vice-chef d'état-major de la Défense (VCEMD); et

3. The next superior officer in matters of discipline to whom the Commander of CFB (Ottawa-Gatineau) is responsible, when acting as a commanding officer referred to in paragraph (c) shall be DVCDS.

3. En matière de discipline, l'officier immédiatement supérieur, dont le commandant de la BFC (Ottawa-Gatineau) est responsable lorsqu'il agit en tant que commandant visé à l'alinéa (c), est le VCEMAD.

Le général



J.H. Vance  
General

Given at Ottawa, Canada  
this 2 Day of *October*, 2019.

Fait à Ottawa, Canada  
ce 2 jour de *Octobre*, 2019.

2/2

UNCLASSIFIED

SANS CLASSIFICATION